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第1條 鼓勵本系研究生提升碩士論文品質，特訂定本辦法。
第2條 本系研究生必須於修業期間發表與碩士班專業課程相關之論文，其規定如下：
1、 投稿國內外具審稿制度的學術期刊，以原始論著(original paper)、專案報告(N4) 、技術作品等(註一)格式，並獲論文發表接受函或抽印本者。
2、 參加國內外各學校、學會主辦的學術研討會，並發表學術論文或技術作品，所發表論文或技術作品可為口頭報告或參展海報，並能提出發表證明者。
第3條 論文發表，必須符合本辦法中第二條第一或二款規定的任一款，由系務會議委員審定，始可提報碩士學位口試。
第4條 投稿掛名順序，本系研究生、指導教授或共同指導教授，以上任一位須掛名第一作者或通訊作者；若指導教授及共同指導教授掛名第一作者、通訊作者，學生須掛名第二作者。
第5條 本要點經系務會議通過後實施，修正時亦同。


※註一：投稿論文以研究論述為主，不包含病例報告、專題報導、新知訊息。
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1. The regulation is set up to encourage Master’s students to improve the quality of their Master’s theses.
2. Master’s students must publish a thesis related to the Master’s degree during their program of study, including:  
(1) Submitting their paper to a peer reviewed academic journal and having the paper accepted as an original paper or N4 report.
(2) Presenting their research in an academic conference as an oral or poster presentation. Documentaton of the presentation is required.
3. Students who want to arrange their thesis defense must meet one of the criteria in title 2, and must be examined by the Master’s Affairs committee.
4. The first author must be the master student, supervisor, or co-supervisor. If supervisor and co-supervisor are the first author and the corresponding author, the student must be the second author.
5. Further revise of this regulation should be reviewed by CTUST.
  

※Note 1: The published paper must be a research paper, not including case reports and special reports.


